
    مسجد الاقصی جزء ایمان و عقیدہ ماست

  

اندیشمند هندی گفت: مسجد الحرام و مسجد الاقصی هم از لحاظ معنوی و ھم از لحاظ دنیوی خیلی فضیلت

دارند۔ مخصوصا ھمانطوری کہ خدا بیت اللہ را بلد طیب نام گذاری کردہ است، مسجد الاقصی و اطرافش را

با برکت قرار دادہ است.

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، متن کامل سخنرانی مولانا شیخ انیس الرحمن

نایب رییس آل آندیا ملی کونسل و رییس سابق امارات شرعیه سراسر هند، در وبینار "قدس را دریابید"

که به همت مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی برگزار می شود، در ادامه می آید:

الحمدلاللہ رب العالمین ۔۔۔۔۔

امروز برای ما خیلی روز مھمی است کہ ما در دومین همایش بین المللی دربارہ قدس شرکت می کنیم کہ

مجمع تقریب مذاب اسلامی برگزار کنندہ آن است۔ حقیقت اینست کہ قدس شریف کہ بہ زبان قرآن آن را

مسجد الاقصی می گویند جز ایمان و عقیدہ ما است۔ 



خداوند متعال در قرآن کریم دربارہ مسجد الاقصی، ایمان بر آن و با برکت بودن آن چنین فرمودہ:

سبحان الذی اسری بعبدہ لیلا من مسجد الاحرام الی مسجد الاقصی۔۔۔۔۔خداوند متعال دربارہ پاک و منزہ

بودن ذات خودش دربارہ پیامبر می فرماید کہ خدا آں است کہ پیامبر خود را در شب از مسجد الحرام بہ

طرف مسجد الاقصٰی برد۔ فرمود ما آن مسجد را و اطرافش را بابرکت قرار دادہ ایم۔ از لحاظ ظاہری ھم

برکت دارد و از لحاظ باطنی ھم برکت دارد۔ و ما پیامبر خود را این طور در تاریکی شب بردیم تا این

ھم برای اھل ایمان نشانہ بشود۔ آنھا نشانہ ما را ببینند و بر آن ایمان بیاورند۔ 

مسجد الاقصی قبلہ اول ماست؛ خدا در قرآن یک جای دیگر ھم دربارہ آن حرف زدہ است و این جزء ایمان

ماست۔ قبلہ ای کہ پیامبر ما و اصحاب ایشان بطرف آن داشتند نماز میخواندند و پیامبر ما در شب

معراج آنجا تشریف بردند۔ و امامت جماعت انبیاء را اقامہ نمود کہ در آن خدا ھمہ انبیاء را

دوبارہ زندہ کردہ و جمع کردہ بود۔ و احادیث گوناگون پیامبر شاھد بر این ماجرا ھستند۔ خدا این

مسجد بابرکت را برای اھل ایمان طیب و طاهر قرار دادہ است۔ 

در حدیثی است از پیامبر که فرمود: یک رکعت نماز خواندن در مسجد الحرام ثواب صد ھزار رکعت نماز را

دارد اما در مسجد الاقصی ثواب پنجاہ ھزار رکعت را دارد و در مسجد نبوی ثواب چھل ھزار رکعت را

دارد۔

شکی در آن نیست کہ از مسجد الاقصی محرم شدن برای حج و عمرہ یا زیارت مسجد الاقصی جز ایمان ماست۔

مسجد الحرام و مسجد الاقصی هم از لحاظ معنوی و ھم از لحاظ دنیوی خیلی فضیلت دارند۔ مخصوصا

ھمانطوری کہ خدا بیت اللہ را بلد طیب نام گذاری کردہ است، مسجد الاقصی و اطرافش را با برکت قرار

دادہ طوری کہ زمین این منطقہ ثمر آور است و مردم از میوہ ھایش استفادہ می کنند۔ 

اما مسئله اینجاست کہ چگونه سرزمینی کہ در آن مسلمانان زندگی می کنند ما آنھا را تنھا بگذاریم

و بگذاریم کہ اسراییلی ھا بر آنھا ظلم کنند۔ امت اسلامی باید قیام کند و بر علیہ تجاوز صہیونستی

یکپارچہ صدا بلند کند و اعتراض کند۔ لازم است از وسایل و ابزارھای رایج و جایز جھان برای دفاع از

مظلومان استفادہ شود و مسلمانان از این ابزار ھا استفادہ کردہ از فلسطین دفاع کنند 

برای نصرت الہی وحدت خیلی مھم است۔ در احادیث پیامبر این مشخص شدہ است کہ ید اللہ علی الجماعۃ پس

برای ھمہ مسلمانان خیلی مہم است کہ ھمہ متحد شوند و قلبھایشان برای آزاد سازی مسجد الاقصی با یک



دیگر ھمراھی کند و ھمہ باھم برای آزاد سازی مسجد سعی و تلاش کنند۔ حفاظت از مسجد القصی برای ما

ضروری است۔ کسانی کہ از فلسطین، مسجد الاقصی و قدس شریف حمایت می کنند ، با ظالمان می جنگند، از

مردم فلسطین حمایت می کنند و ستمکاران را بہ کیفرشان میرسانند لایق تحسین و تقدیر ھستند۔ خدا

آنھا را نصرت کند و برای ما روزی را بزودی فراھم کند کہ فلسطین آزاد شود و در جوار مسجد الاقصی

خانہ ھای مسلمانان آباد شوند۔ الہی آمین
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